

Withdrawal Fee 提款費用*

Local Cross-Bank Transfer 本地跨行轉賬

HKD\$25. You may be charged a fee by banks for withdrawing funds via cross-bank transfer. For exact bank charges, please consult your bank directly.

25 港元。透過跨行轉賬方式提取資金，可能會被銀行收取費用。有關確實的銀行收費，請直接諮詢您的銀行。

International Wire 國際匯款

Overseas (including China) 海外(包括中國)

- HKD\$100 (for charges shared)
100 港元 (適用於手續費共同承擔)
- HKD\$300 (for in full amount payment)
300 港元 (適用於全額到賬)

Besides the wire bank, the intermediary bank will charge a fee (this fee varies depending on the intermediary).

除了扣除匯款銀行的手續費外，中間銀行也會扣除一定的手續費(有關手續費的金額視乎每間中間銀行而定)。

* Except for the US dollar, Hong Kong dollar, and Renminbi, the transfer of other currencies in Hong Kong's local banks is subject to international remittance fee.

* 除美元、港幣、人民幣外，其他幣種在香港本地銀行間的出入金劃轉，均按照國際匯款的收費標準執行。

Deposit Fees 存款費用*

Local Transfer 本地轉賬

No Charge 無須收費

International Wire 國際匯款

HKD\$65. Clients may subject to additional charges from intermediary banks which the amount varies from different banks.

65 港元。中間銀行將會再另外扣除一定的手續費，而相關的金額將視乎個別中介銀行而定。

* Except for the US dollar, Hong Kong dollar, and Renminbi, the transfer of other currencies in Hong Kong's local banks is subject to international remittance fee.

* 除美元、港幣、人民幣外，其他幣種在香港本地銀行間的出入金劃轉，均按照國際匯款的收費標準執行。

Defer fee 延期付款成本

0.02% PERDAY 按日計算每天 0.02%

Enquiry service fee 查詢匯款情況手續費

HKD\$300 每筆 300 港元